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Beste inwoners van Uddel,

Dit is de laatste nieuwsbrief van 2023. Een jaar dat voorbij gevlogen is. Dit is ook het laatste
voorwoord van mijn hand, voor deze nieuwsbrief. Begin 2023 wisten we nog niet dat we dit jaar
een ander huis zouden kopen. Soms lopen de dingen zoals ze gelopen zijn. Vanwege onze
verhuizing naar Nunspeet stopt ook mijn bestuurswerk voor Uddels Belang. Bijna 23 jaar heb ik dit
met heel veel plezier mogen doen. Maar aan alles komt een einde. Verder in deze nieuwsbrief vindt
u een korte terugblik, maar ik hoop u ook te mogen ontmoeten op 13 februari 2024 tijdens onze
ledenvergadering. Daar zal ik ook officieel de taken overdragen aan de nieuwe voorzitter. Kandidaat
hiervoor is Chris van den Boom, een bekende voor de meesten van u.

Natuurlijk vindt u in deze nieuwsbrief artikelen over de bekende onderwerpen. GEUS,
Groenvoorziening, Verkeerszaken, onderhoud begraafplaats enz. Ik vraag even speciale aandacht
voor de jeugd en jongeren. Vanuit GEUS wordt een enquête gehouden om ook hun wensen en
behoeften, naast hun betrokkenheid te peilen. Ouderen, stimuleer de jeugd om ook op deze manier
betrokken te zijn op hun en uw leefomgeving. Met elkaar maken we het goed, gezellig en leefbaar.
Een ander doet dat niet voor ons!!

Ik wens u allen gezegende kerstdagen en een voorspoedig en gezond 2024. 

Frank van de Kolk, Voorzitter

V O O R W O O R D

L E D E N V E R G A D E R I N G  2 0 2 4

We willen u graag op de hoogte stellen van een belangrijke
wijziging in de planning van onze aankomende
ledenvergadering. De bijeenkomst is vervroegd en zal nu
plaatsvinden op dinsdag 13 februari om 19:30 uur.

Deze bijzondere vergadering markeert tevens het afscheid
van onze gewaardeerde voorzitter, Frank van de Kolk, na een
indrukwekkende periode van 23 jaar in het bestuur van het
Uddels Belang. Na de ledenvergadering kijken we ernaar uit
om gezamenlijk stil te staan bij de talloze prestaties en ons
diep respect uit te spreken voor de onschatbare bijdragen die
Frank aan onze organisatie heeft geleverd.

Nadere details over de bijeenkomst zullen spoedig volgen in
de officiële uitnodiging.

A A N K O N D I G I N G



In voorgaande edities van deze nieuwsbrief hebben we jullie meegenomen in het proces van de
gebiedsaanpak GEUS. De afgelopen maanden is er intensief gewerkt aan het toekomstperspectief
door de werkgroepen landbouw, water & natuur, leefbaarheid en recreatie. Op dinsdag 27 november
hebben de leden van elke werkgroep hun visies met elkaar gedeeld, en hieronder geven we een
samenvatting van de belangrijkste uitkomsten.

Leefbaarheid: De behoefte aan betaalbare woningen kwam sterk naar voren vanuit de vier kernen.
Daarnaast benadrukten we het belang van het landschap en de noodzaak om de leefbaarheid in de
kernen te behouden. Naast betaalbare woningen wordt vanuit Uddels Belang en Uddel Onderneemt
stevig gepleit voor verdere uitbreiding van het bedrijventerrein. Dit is noodzakelijk om ruimte te
creëren voor woningbouw en om ondernemingen in het dorp te behouden en groeikansen te bieden.
Ondernemingen zijn werkgelegenheid en dus inkomsten!

Recreatie: De natuur in GEUS wordt gezien als een aantrekkelijke attractie, maar dit plaatst druk op
de toegankelijkheid. Er zijn veel onvertelde verhalen in het gebied, en het verbeteren van de
aantrekkelijkheid van dorpen met dagrecreatie en goede horecavoorzieningen blijkt niet alleen gunstig
voor recreanten, maar ook voor de bewoners (waarvan 80% uit het gebied komt).

Water & Natuur: Meten is weten, en dit principe stond centraal in de oproep van de werkgroep Water
& Natuur. We streven naar een goed meetnetwerk en willen de 'verwevenheid' in het landschap
herstellen om de kwaliteit van het natuurlijke systeem te verbeteren. Het belangrijkste hierbij is het
verzachten van de grenzen tussen landbouw en natuur om meer natuurlijke overgangen te creëren.

Landbouw: De werkgroep Landbouw benadrukte de noodzaak van een gezamenlijke gebiedspilot over
een langere termijn. Het doel is om de kracht van het GEUS-gebied te tonen en het vertrouwen uit te
spreken in de agrarische gemeenschap, die al eeuwenlang ondernemend bijdraagt aan het gebied.

Toekomstige stappen: In december komen de werkgroepen opnieuw samen om de avond te
evalueren en de integratiefase te bespreken. Tijdens deze fase zal een integratiewerkgroep worden
gevormd, waarin het bestuur van Uddels Belang vertegenwoordigd zal zijn voor elk thema. De
uitdaging in de komende maanden zit in het maken van keuzes. Niet alles kan overal. Met de huidige
regelgeving rondom stikstof zullen er keuzes gemaakt moeten worden. Het kan niet zo zijn dat
bijvoorbeeld de agrarische sector veel N (lees productiecapaciteit) moet inleveren om huizen en
bedrijventerreinen mogelijk te maken. Omgekeerd kan het ook niet zo zijn dat een agro-sector de
bouw van woningen blokkeert. Hier zullen dus, in de werkgroepen, door inwoners zelf, keuzes
gemaakt moeten gaan worden. Of, …. de spelregels moeten gaan veranderen bij de komst van een
nieuw kabinet!

De volledige presentaties van deze avond zijn te downloaden via de website:
https://gebiedsaanpakgeus.nl/ 

G E B I E D S A A N P A K  G E U S
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G E B I E D S A A N P A K  G E U S  ( V E R V O L G )

I N  G E S P R E K  M E T  J O N G E R E N

Zoals te lezen zijn er de afgelopen tijd verschillende werksessies geweest rondom de thema’s die
centraal staan in de Gebiedsaanpak GEUS. Daarbij wordt ook zeker de jeugd betrokken. Maar om een
bredere doelgroep te bereiken, is er een enquête opgesteld. 

Waar ben je trots op, wat mist er in jouw omgeving?

Er worden nieuwe gebiedsplannen vormgegeven in de plaatsen GEUS. Vind jij dat de bus vaker dan 1x in
het uur moet rijden? Of dat er niet genoeg te doen is voor jongeren? Of iets anders, laat dat in deze
enquête achter. De mening van de volgende generatie telt. Hoe zie jij je leefomgeving in de toekomst?

Onder degene die de enquête invullen, wordt een waardebon t.w.v. € 100,- van het Klimbos Garderen
verloot.

Naast de enquête worden er ook gesprekken gevoerd op scholen en in buurtcentra. Wil jij ook
meedenken of ben je betrokken bij de jeugd? Neem dan contact op via info@gebiedsaanpakgeus.nl. 
Het is erg belangrijk om ook vanuit jongeren input te verzamelen voor het gebiedsplan.

Vul hier de enquête  in: ga naar de enquête  of scan onderstaande QR code.

mailto:info@gebiedsaanpakgeus.nl
https://forms.office.com/pages/responsepage.aspx?id=hCPAp2r8Hkum7eTrhNO6m6H4WdgBkpJHkDI0P8pEgdBURFBUTUNaNTBVTzU2SlVNS1pKRFZZMk0zSC4u
https://forms.office.com/pages/responsepage.aspx?id=hCPAp2r8Hkum7eTrhNO6m6H4WdgBkpJHkDI0P8pEgdBURFBUTUNaNTBVTzU2SlVNS1pKRFZZMk0zSC4u


Momenteel wordt er gewerkt aan een nieuw en boeiend initiatief: informatieborden die de rijke
geschiedenis van Uddel tot leven brengen. Het idee is om drie van deze panelen te installeren op
historische en opvallende plekken in Uddel, waardoor bewoners en bezoekers  inzicht krijgen in de
verhalen achter deze locaties.

Initiatiefnemer van het project is Bartus Vos, die ook verantwoordelijk is voor het ontwerp van deze
informatieborden. Momenteel zijn de eerste ontwerpen afgerond en klaar om de geschiedenis van
Uddel tot leven te brengen.

Door simpelweg de QR-code op de borden te scannen, kan men dieper in de geschiedenis duiken
en meer te weten komen over de oorsprong van de betreffende plekken of objecten. Een moderne
twist die de historie op een interactieve manier toegankelijk maakt.

Samen met Uddels Belang, Gemeente Apeldoorn, de Oranjevereniging, en Uddel Onderneemt  
streven ze ernaar om dit project tot een succes te maken. 

Dus, houd je ogen open en je smartphone bij de hand, want dit project zal ongetwijfeld worden
vervolgd! 

I N F O R M A T I E B O R D E N  U D D E L

O P R O E P

Ook afgelopen jaar hebben de vertrouwde bloembakken
kleur in het dorp gebracht. 

Onze waardering gaat uit naar de bestaande groep vrijwillige
watergevers, die met toewijding ervoor zorgden dat de
bloemen weelderig bloeiden.

Voor het komende jaar zijn we op zoek naar extra helpende
handen! 

Ben jij, of ken jij iemand die graag een bijdrage levert aan de
kleurrijkheid van Uddel en wekelijks tijd heeft om een
rondje water te geven? Jouw hulp is van onschatbare
waarde. 

Neem alsjeblieft contact met ons op via
secretaris@uddelsbelang.nl en laten we samen de
bloemenpracht van Uddel in stand houden.

mailto:secretaris@uddelsbelang.nl


Onze verkeersgroep blijft actief in het verbeteren van de verkeersveiligheid in Uddel. Enkele
recente successen zijn het aanbrengen van strepen op de Elspeterweg bij de bebouwde kom en
de plaatsing van borden bij de oversteek Heegderweg/Veenkamp die aanduiden als
voetgangers-/fietsersoversteek.

Hoewel deze verbeteringen een stap in de goede richting zijn, erkennen we dat ze nog niet
afdoende zijn voor een volledige verkeersveiligheid in Uddel. We zijn actief bezig met verdere
aanpassingen om de snelheid te verminderen en andere veiligheidsmaatregelen te implementeren.
We begrijpen dat de betrokkenheid van de gemeenschap hierbij cruciaal is. Daarom roepen we
iedereen op alert te zijn op deze veranderingen en hun feedback met ons te delen.

Daarnaast willen we benadrukken dat, ondanks de geboekte vooruitgang, de strepen en borden
alleen niet voldoende zijn. We pleiten voor een combinatie van maatregelen om de
verkeersveiligheid te waarborgen. Denk hierbij aan aanpassingen aan het buitengebied, de
Essenkamp en de verplaatsing van de bebouwde kom-grens gezien vanaf Elspeet.
                             
Het overleg met gemeente en provincie vergt geduld, maar we zijn vastbesloten om blijvende
veranderingen te bewerkstelligen. We houden jullie op de hoogte van de voortgang en moedigen
iedereen aan om actief betrokken te zijn. 

Tenslotte willen we de aandacht vestigen op het belang van goede verlichting deze winter. In deze
donkere maanden is het essentieel ervoor te zorgen dat voetgangers, fietsers en automobilisten
goed zichtbaar zijn op de weg. Een goede verlichting draagt bij aan de algemene veiligheid op
onze wegen.

U P D A T E  G R O E N C O M M I S S I E

Wat vliegt de tijd! De groencommissie bestaat bijna een jaar en we zijn verheugd om met jullie te delen
wat we hebben bereikt en wat er op de planning staat. Onze inspanningen blijven gericht op het
verbeteren van onze groene omgeving en het creëren van fijne speelplekken voor jong en oud.

Afgelopen periode hebben we samen met de gemeente gewerkt aan diverse projecten. Zo hebben we
het oude houten speeltoestel in de Vlindertuin vervangen door splinternieuwe speeltoestellen, die
binnenkort geplaatst zullen worden. Ook staat er nog voor het einde van het jaar de aanleg van hybride
gras bij speelveld het Drie op de agenda. En laten we niet vergeten dat volgend jaar drie prachtige
bloembakken hun plek zullen vinden bij de Grote Geezenhegge.
Daarnaast richten onze blikken zich op speelveld het Aardhuis voor het komende jaar. We onderzoeken
mogelijkheden voor schaduwplekken, behoud van de veldbloemen, en wellicht enkele nieuwe kleine
speeltoestellen.

Wij blijven nauw betrokken bij lopende zaken en werken samen met jullie en de gemeente aan de
verbetering van onze leefomgeving. Jouw input is van onschatbare waarde. 

Mochten er vragen zijn of zaken waar je tegenaan loopt met betrekking op een van beide commissies
neem gerust contact met ons op. Samen maken we Uddel groener en veiliger!

U P D A T E  V E R K E E R S C O M M I S S I E



In 2001 ben ik door Peter van Rhee en Geurt Boeve gevraagd of ik in het bestuur van Uddels
Belang wilde komen. Ik heb hierop ja gezegd en ben in het voorjaar van 2001, samen met Jan de
Vries begonnen. Een periode van bijna 23 jaar is daarop gevolgd met vele hoogtepunten en soms
minder mooie momenten. 

In al deze jaren is één van de belangrijkste activiteiten geweest, “het investeren in de goede relatie
met gemeentebestuur, ambtenaren en overige stakeholders”. Mensen doen zaken met elkaar omdat
ze dat leuk vinden, niet omdat het moet! Ik ben ervan overtuigd dat we door de jaren heen als
Uddels Belang een steeds nadrukkelijkere positie hebben gekregen in het gemeentehuis in
Apeldoorn, door positief kritisch en constructief te zijn. Er wordt naar ons geluisterd als we iets te
zeggen hebben. 

Ik heb mogen samenwerken met verschillende (oud)-bestuursleden die allemaal met hun eigen
kwaliteiten inbreng hebben geleverd. En naast zakelijk, was het ook altijd gezellig en leuk. De
bestuursvergaderingen zijn bijna allemaal afgesloten met een borrel of een biertje. 
Als je terugkijkt, dan wil je altijd weten wat je bereikt hebt. Een menselijke eigenschap. Voorop
gesteld, een bestuur doet het altijd samen en in de afgelopen 23 jaar is een nieuwe sporthal
gekomen, zijn er diverse woningen gebouwd, is het bedrijventerrein twee keer uitgebreid, zijn veel
wegen in Uddel voorzien van beklinkering enz.

Maar we hebben rond 2007/2008 ook een paar uit de hand gelopen jaarwisselingen gehad.
Gelukkig is dit in samenwerking met gemeente Apeldoorn, de jeugd van Uddel en een aantal
verenigingen weer omgebogen naar overwegend incident loze jaarwisselingen!

De laatste paar jaar van mijn bestuursperiode zijn bijzonder intensief geweest. Dit begon met de
opzet van een Vitaliteitsagenda, gevolgd door de omgevingsvisie en structuurvisie. Nu zitten we
midden in het programma GEUS. Ik denk dat hier cruciale stappen gezet gaan worden voor de
toekomst van deze prachtige omgeving.

Ik kijk terug op een hele mooie periode waarin ik ook persoonlijk gegroeid ben. Veel ervaringen
opgedaan die altijd weer van pas komen.

Ik dank u allen voor de prettige samenwerkingen en wens iedereen het beste voor de toekomst.

T E R U G B L I K
F R A N K  V A N  D E  K O L K
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